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( 0755-28509844 

( 86-13760719544 

( hefeng@szhftoys.com & info@szhftoys.com 

( Follow Hefeng on https:// szhftoys.en.alibaba.com 

Follow Hefeng on https://shop23c0o24622555.1 688.com 

｝奈 IHI g 丰 In 具臼眼公司
Shenzhen Hefeng Toys Co ., Ltd. 

｝奈1Jlli1i看0$根普剌技臼DH公司

Office Address: R409, Block A, Tianhui Building, Longcheng Street, 

Shenzhen City, China 

公司地址：深圳市龙岗区龙城街道黄阁坑社区天汇大厦A座409

Factory Address: Building 1-3,Dehui Street, Shatang Community, 

Pingshan District, Shenzhen City, China 

工厂地址：深圳市坪山区沙宝路德辉街1-3号
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外贸办公区

Foreign Trade Office Area 
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研发团队 R&D

30 Artwork 30设计
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产晶展厅

Product Exhibition Hall 
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搪胶辛间

R。to-casting Oepartment 

搪胶机： 6组

Roto-casting Machines: 6 

04 

注塑车间 Injection Oepartment 
注塑机： 10台 l时ection Molding Machines: 10 
E辛辛斗机： 3台 Regrinding Machines: 3 
吹塑机： 3台 Blow Molding Machines: 3 

05 

上色部门 Spraying Oepartment 
移印机： 20台 Pad Painting Machines: 20 
喷油拉： 8条 Painting Lines: 8 0'7 

执色和质检Cleaning and QC Inspection 
执色组： 10组 Cleanings: 10 
质检组： 4 组 Inspections: 4 

o'e 

模具仓储 Molds Area 

模具数量： 超过5,000个

Molds QTY: More than 5,000 pcs 

06 

装配车间 Assembly Oepartment 

装配拉： 6条 Assembly Lines: 6 

08 
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L Support OEM&ODM 支持定制和贴牌生严飞国 公司简介

COMP ANY PROFILE 
Funko Pop 

Established in 2012, Shenzhen Hefeng Yinpu Technology (Hefeng Toys) Co.,Ltd is a professional manufacturer & 

exporter which specializes in full charge of Designing, Development, Productio门， Sales and Service of Plastics toys 

(PVC, ABS, PU, PP,PE, PET,TPR and so on), Action figures ,Coin bank, Cha 「acter keychain, Vinyl art toys, Pa 「ty mask, 

Blind box, Promotional gift; Hefeng Toys has advanced production equipment & process, professional R&D team 

and strictly QC system , which also approved with ISO/CE/BSIC/SGS/ROHS/EN71 certificate. You can trust with 

strong technology and high quality p「ovision as we keep on moving up the fi 「st-class products . 

OEM and ODM are welcomed. Our products are widely acclaimed in different parts of the world with products sold 

to domestic and overseas market including the United States, Europe, China, South East Asia, Japan, Korea and the 

Middle East. 

We are located in Shenzhen, China, which is awarded as ”Capital of Toys” with its mature supply chains for toys 

& gifts. The factory covers about 3,000 square meters, is more than 100 employees; All of our products comply with 

international quality standard and a 「e g「eatly appreciated in a variety of different ma 「kets throughout the world . If 

you have any plastic figures to develop, pls feel free to contact with us. We are looking forwards to building 

successful business relationships with new customers around the world in the near future! 

深圳和丰银普科技（台丰玩具）有限公司成立于2012年，是一家专业从事塑胶玩具（PVC, ABS, PU, PP,PE, 

PET,TPR等材质）塑胶公仔，储钱罐，钥匙扣，搪胶个性玩具，聚会面具，盲盒，促销礼品的设计、开发、生产、

销售和服务的专业制造商和出口商。和丰玩具拥有先进的生产设备和工艺，专业的研发团队和严格的QC体系，井通

过ISO/CE/BSIC/SGS/ROHS/EN 71认证。 您可以信赖与强大的技术和高质量的供应，因为我们不断提升一流的产品。

支持定制和贴牌生产；我们的产品远销美国、欧洲、中国、东南亚、日本、韩国、中东等国家和地区。

我们位于中国玩具之都深圳，拥有成熟的玩具礼品供应链。工厂占地面积约 3000 平方米，员I 100 多人；同时

我们所有的产品都符合国际质量标准，并在世界各地的各种不同的市场得到了很大的赞赏。如果您有任何塑胶公仔

项目，请随时与我们联系。我们期待在不久的将来与世界各地的新客户建立成功的业务关系！

⑥中国国阳性产品认m
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⑧申回国家强制俭用认证证书

ψ 圈
外观设计专利证书

ψ 翻
外观世计专利证书
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Hello Kitty 

－＝，，，兰雯雯毒主

Movie Character 
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One Piece 

Disney 

Keychain 
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Coin Bank 

Action Figure 
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